
Geacht college, 

Omdat wij geluiden opvangen van verontruste, maar ook boze inwoners, over de geluidsoverlast 

en hinderlijk gedrag tijdens de carnavalsoptochten in februari 2023, verzoekt ODE om 

beantwoording van onderstaande Artikel 36 vragen. Onze vragen zijn gebaseerd op de reactie van 

deze gemeente op fiximeldingen over deze overlast, dus mogen wij aannemen dat het probleem 

bij u bekend is. 

Namens ODE 

1. 

In meerdere kernen van onze gemeente werden de toegestane geluidsnormen - vaak ruimschoots 

- overschreden, zo blijkt uit de beantwoording van een melding op Fixi. Omwonenden - en hun 

dieren - werden ‘overvallen’ door de zwaar bonkende lawaaiproducers. 

De geluidsnormen zijn wettelijk voorgeschreven en toch hebben toezichthouders de ‘kartrekkers’ 

slechts aangesproken op hun gedrag en niet ingegrepen. 

e Waarom is niet tegen deze overlast opgetreden? 

2. Volgens de Fixi-beantwoording is ‘de situatie in beeld gebracht en wordt binnenkort met de 

organisaties geëvalueerd. Daarna zullen zij samen onderbouwen hoe in de toekomst naleving van 

de voorschriften kan worden geborgd.’ 

Dit is volgens ons een te vage beantwoording, hoe goed bedoeld ook. 

e Watgaat u concreet doen om een einde aan deze overlast te maken? 

3. We gaan ervan uit dat u op hoogte bent van de gezondheidsrisico's, met name gehoorschade, 

die vooral onder de jeugd is waargenomen. Dit ernstig probleem wordt veroorzaakt door het feit 

dat jongeren vaker evenementen bezoeken en met carnaval in groten getale achter deze 

luidruchtige carnavalswagens lopen. Onderzoekers voorspellen dat dit probleem nog zal 

toenemen. 

« Hoe denkt u als verantwoordelijke voor de gezondheid van onze inwoners een rol te spelen 

in het voorkomen van erger? 

. Wij begrijpen dat u hierin samen optrekt met de GGD en jeugdpreventiezorg, maar wat is 

daarbij uw insteek? Wat verwacht u van deze instellingen? Hoe weet u of zij hun afspraken 

daarin kunnen nakomen? 

(geanonimiseerd)


